



سرطان

البروستاتا

Prostate cancer



إدارة البرامج والابتكار

Program Management and Innovation

ما هو

يحدث سرطان البروستاتا عندما تنقسم خلايا البروستاتا بطريقة غير طبيعية ولا يمكن السيطرة عليها، مع تقدم الرجل في العمر، تميل البروستاتا إلى الزيادة في الحجم وهذا يمكن أن يؤدي إلى ضيق مجرى البول وتقليل تدفق البول وهذا ما يسمى تضخم البروستاتا الحميد، وليس هو نفسه سرطان البروستاتا.



What is it?

Prostate cancer occurs when prostate cells divide abnormally and uncontrollably. As a man ages, the prostate tends to increase in size, and this can lead to narrowing of the urethra and reduced urine flow. This is called benign prostatic hyperplasia (BPH), and it is not the same as prostate cancer.

أعراضه

تختلف الأعراض من شخص لآخر حيث أن بعض الرجال ليس لديهم أعراض على الإطلاق، والبعض قد يلاحظ:
ضعف أو توقف تدفق البول.
كثرة التبول، خاصة في الليل.
صعوبة في إفراغ المثانة.



His symptoms

Symptoms vary from person to person
as some men have no symptoms at all,
and some may notice:

Poor or stopped urine flow.

Frequent urination, especially at night.

Difficulty emptying the bladder.

مسبباته

العمر: حيث كلما كبر الرجل ، زادت فرصة الإصابة بسرطان البروستاتا.

التاريخ العائلي: الرجال الذين لديهم أب أو ابن أو أخ مصاب بسرطان البروستاتا هم أكثر عرضة للإصابة به.
كما يجب الأخذ بالاعتبار أن هذه الأعراض قد تكون ناجمة عن أمراض أخرى غير سرطان البروستاتا.

Causes

Age: The older a man is, the greater his risk of developing prostate cancer.

Family history: Men who have a father, son, or brother with prostate cancer are at higher risk.

It should also be noted that these symptoms may be caused by other conditions besides prostate cancer.



للتعرف على خدمات الجمعية بشكل أكثر
امسح الباركود

To learn more about the association's
services
copy the barcode.



إدارة البرامج والابتكار

Program Management and Innovation